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Skrivelse till regionstyrelsens personalutskott 

 

Öka andelen medarbetare som nyttjar 

friskvårdsbidraget 

Med denna skrivelse vill Socialdemokraterna uppmana personalutskottet att 

tydligare informera alla medarbetare om möjligheten till friskvårdsbidrag, 

även kallat aktivitetsbidrag för friskvårdsaktivitet. 

 

Friskvårdsbidrag är en av de förmåner Region Kronoberg som arbetsgivare erbjuder 

våra medarbetare. Att erbjuda friskvårdsbidrag ger en tydlig signal att vi vill 

underlätta för medarbetarna att utöva hälsofrämjande aktiviteter. Friskvårdsbidraget 

kan, beroende på vilken aktivitet medarbetaren utövar, förebygga arbetsrelaterade 

belastningsskador och öka den psykiska hälsan - effekter som bra för både enskilda 

medarbetare och för regionen som arbetsgivare. 

 

2018 utnyttjade endast 42,7 % av Region Kronobergs medarbetare 

friskvårdsbidraget. Information om att man som medarbetare i Region Kronoberg 

kan ta del av friskvårdsbidrag samt gällande regler finns idag endast på intranätet, 

vilket gör att ansvaret helt faller på medarbetaren att själv hitta möjligheten. Vi 

socialdemokrater är övertygade om att andelen medarbetare som utnyttjar 

friskvårdsbidraget skulle öka om regionen tydligare informerade om att möjligheten 

finns.  

 

Region Kronoberg borde aktivt uppmuntra medarbetarna att använda 

friskvårdsbidraget och med det ta ett större ansvar vad gäller att informera 

exempelvis genom mejlutskick till samtliga medarbetare och se till att det lyfts på 

personalmöten, särskilt i samband med att kvitton ska rapporteras in i december 

månad. 
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